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@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Avandis

Hoi [EEE be- ft mij al benaderd, heb niet terug gereageerd. Maar volgens mij is er dan in voortraject iets niet goed
gegaan omdat ze volgens mij in de startblokken staan om eerste batch in glazen flesjes te doen met optie om daarna ook

naar plastic flesjes te gaan maar dan moeten ze daarvoor wel ook weer expliciet opdracht voor krijgen. Tk kan niet

overzien of ze huidige batch nog anders dan in glazen flesjes kunnen doen en hoe erg dat is gezien de uitzonderlijke
situatie. Afijn 1k wacht maar even af, maar we moeten het betere niet de vijand van het goede laten worden toch?

Met vriendelijke groet,

vou:IEEE) “EEN inv i>

Datum: dinsdag 24 mrt. 2020 11:27 AM

Aan: 5.1.2 5.1.2e y
Kopie: 5120 REE mvs.o> EEE IEE nc o>.ESS5.1.2¢

Onderwerp: Avandis

Ik heb vanochtend contact gehad met [EEE(UMCG) van het centrale inkoopteam/het consortium. Hij is contactpersoon voor de desinfectans en heeft

contact met Avandis.

Avandis wil graag morgen starten met de productie van handalcohol en wil ook weten of ze kunnen opschalen (wat jij gister ook al zei). Het probleem is echter

dat er nog geen contract is getekend. Dit hangt nog op het detail van de glazen flessen (zie hieronder). Het is heel fijn dat Avandis wil helpen, maar het

eindresultaat moet uiteraard wel volgens de regelgeving (of de vrijstellingen) gemaakt zijn. Het allerbelangrijkste: het moet veilig zijn.

BE cet: al eerder bij Avandis aangegeven dat glazen flessen geen optimale oplossing zijn. Dit is, met name in de zorg, geen veilige dan wel praktische

verpakking. Een contactpersoon

varRa
i ROAZ Noord had al aangegeven dat glazen flessen echt niet in de zorg gebruikt kunnen worden (er zou maar een

glazen fles vol alcohol van tafel vallen tijdens een operatie).

Via PG is bij het CTGB, lenW, SZW en IG) gevraagd wat de specifieke regelgeving voorschrijft. Vanuit verpakking/veiligheidsperspectief heeft het CTGB al

aangegeven dat er geen regelgeving bestaat waarin glas wordt verboden, maar dat de geschiktheid wel moet aangetoond worden (net zoals voor alle andere

verpakkingen). Het is waarschijnlijk vooral vanuit arbo-technisch perspectief niet wenselijk.

Om geen vertraging op te lopen vanwege dit punt, hebben we Avandis verzocht om de desinfectans in grote tonnen te verzamelen zodat het naar een andere

bottelaar kan die dit soort producten dagelijks verpakt en verzendt (de productie bij DSM is ook op die manier gebotteld en verspreid). Avandis ging die optie
intern bespreken. Het is ook nog mogelijk dat ze een deel van de productie in 5-liter-cans doen. Die zouden dan bijvoorbeeld in huisartsenpraktijken gebruikt
kunnen worden.
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We proberen deze kleine hobbel zo snel en diplomatiek mogelijk op te lossen, maar de kans is wellicht aanwezig dat jou persoonlijk belt

met het verzoek om toch een akkoord te geven of iets dergelijks. Per e-mail wilde ik je alvast op de hoogte stellen van de huidige situatie.

Mocht je nog meer informatie willen, dan kan jij mij of I IEEE --

Vriendelijke groet,

amrSenior beleidsmedewerker

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

EET
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